



Global  
**Economic  
Diversification  
Index**

**Global Conference on  
Economic Diversification**  
2024

**مؤتمر التنويع  
الاقتصادي العالمي**  
2024



# Global Conference on Economic Diversification 2024

# مؤتمر التنويع الاقتصادي العالمي 2024

## Register Now سجل الآن

📅 Oct 31 - Nov 1, 2024  
31 أكتوبر - 1 نوفمبر، 2024

📍 **Mohammed bin Rashid  
School of Government**  
Level 13, Convention Tower,  
WTC, Sheikh Zayed Road  
Dubai, UAE

كلية محمد بن راشد للإدارة  
الحكومية  
برج المؤتمرات، الطابق 13  
دبي، الإمارات العربية المتحدة



Register now for the 1<sup>st</sup> **Global Conference on Economic Diversification** (31 Oct - 1 Nov 1). H.E. Alia Al Mazrouei, UAE's Minister of State for Entrepreneurship, will deliver the keynote, alongside prominent global experts (IMF, UN, World Bank, OECD). We invite Dubai economic experts to join the discussion on how our economies can diversify in the future.

### The conference will feature research and scientific papers. Attendees will:

- Explore key pillars of economic diversification (incl. exports, revenue, and digital trade).
- Engage in high-level networking and policy debates.
- Attend in-depth research discussions.

For more information about the conference, visit our [website](#) or contact us: [EDI@mbrsg.ac.ae](mailto:EDI@mbrsg.ac.ae)

سجل الآن في **المؤتمر العالمي الأول للتنويع الاقتصادي** (31 أكتوبر - 1 نوفمبر). ستلقى معالي علياء المزروعى، وزيرة دولة لريادة الأعمال الرئيسية، إلى جانب خبراء دوليين مرموقين (الأمم المتحدة، البنك الدولي وصندوق النقد الدولي). ندعو الخبراء الاقتصاديين في دبي للانضمام إلى النقاش المتخصص حول تحقيق التنويع الاقتصادي في المستقبل.

### سيستعرض المؤتمر أوراق علمية وبحثية متخصصة. وسيتمكن المشاركون من:

- التعرف على ركائز التنويع الاقتصادي (كالمصادر، الإيرادات، والتجارة الرقمية).
- التواصل مع قادة الفكر العالميين والمشاركة في نقاشات سياسات مؤثرة.
- حضور مناقشات بحثية معمقة.

للمزيد من المعلومات زوروا [موقعنا](#) أو تواصلوا معنا عبر البريد الإلكتروني: [EDI@mbrsg.ac.ae](mailto:EDI@mbrsg.ac.ae)